
 
 
Verslag Algemene Ledenvergadering  VARSSEVELDS BELANG  27 maart 2018, 19.30 uur in het 
Borchuus 
 
Afwezig leden met kennisgeving: Marcel Zweers en Marieke Schuurman,  
Aantal aanwezige leden: 42. 
Aanwezige bestuursleden: Adrie Bout (voorzitter), Henk Tuut, Manon Lettink, Arno Dijkstra,  
Lucel ten Have, Mark van Westerlaak, Miep Leneman, Ingrid Leneman en Wilma Hendriksen (secretaris). 
Afwezig bestuurslid met kennisgeving: Corrie van Liere 
 
01. Opening  
Adrie Bout heet iedereen welkom en opent de vergadering. Hij vertelt dat het een bijzonder jaar gaat 
worden, Varssevelds Belang bestaat 100 jaar. Door het jaar heen zullen er verschillende activiteiten 
worden georganiseerd. Later op de avond zal Adrie dit verder toelichten.  
 
Voor de eerste jubileumactiviteit zal de burgemeester vanavond het startsein geven.  
 
Adrie vraagt of iemand nog een toevoeging heeft op de agenda. Dit is niet het geval. 
 
02. Notulen jaarvergadering 22 maart 2017 
Er zijn geen vragen over de notulen. De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld met dank aan de 
secretaris (Corrie van Liere). 
 
03. Rondvraag, inventariseren van vragen en evt. direct beantwoorden 
Vraag Henk van Braak : Doet VB al iets aan (begeleiding van) statushouders en zou VB hier een bepaalde 
functie in kunnen/willen vervullen? Adrie geeft aan deze vraag terug te leggen bij onze gebiedsmakelaar 
en zal hem vragen of hiervoor al iets is ingeregeld? Daarna zullen wij kijken of wij hierin nog iets kunnen 
betekenen. 
 
Verder wordt er van de rondvraag geen gebruik gemaakt. 
 
04. Ingekomen stukken en mededelingen   
Er zijn geen ingekomen stukken. Evenmin zijn er bijzonder mededelingen. 
 
05. Jaarverslag 2017 
Deze wordt door middel van een presentatie toegelicht door de voorzitter. Presentatie is bijgevoegd. 
 
06. Financieel verslag 2017 + begroting 2018 
Ingrid Leneman, penningmeester, doet verslag van de financiële situatie. Er is een klein negatief saldo, 
maar we proberen nog enkele kosten te verhalen bij de gemeente. 



Dit jaar bestaat VB 100 jaar, hiervoor zal een aantal festiviteiten door het jaar heen georganiseerd 
worden. Dit zal bekostigd worden uit de algemene reserve.. In de begroting 2018 zijn de uitgaven voor 
de jubileumactiviteiten begroot op een totaal bedrag van € 13.500,00. 
Daarmee blijven we dus binnen het door de Algemene Ledenvergadering toegekende budget van  
€ 15.000,00. Er zijn geen vragen met dank aan de penningmeester voor de duidelijke uitleg. 
Het financieel verslag 2017 en de begroting 2018 worden goedgekeurd. 
 
07. Verslag kascommissie 2017 
De kascommissie bestond uit heer J. Schuurman en de heer B.D. Klein Wassink. Zij hebben de 
administratie gecontroleerd en hebben alle lof hiervoor, het zag er keurig uit. Overzichtelijk en 
inzichtelijk. Bij steekproeven zijn geen onregelmatigheden geconstateerd, vragen werden adequaat 
beantwoord. Een prima penningmeester. De kascommissie adviseert de vergadering de penningmeester 
en het bestuur decharge te verlenen. Hiermee wordt ingestemd. 
 
08. Benoeming nieuwe kascommissie 2017 
Joop Schuurman is aftredend. Hij wordt bedankt voor zijn inzet. Bendick Klein Wassink blijft aan als lid. 
Henk Wissink meldt zich als nieuw lid, waarvoor dank. 
 
09. Bestuursverkiezing 
Miep Leneman, Lucel ten Have en Henk Tuut zijn aftredend en niet herkiesbaar. Arno Dijkstra is 
aftredend en herkiesbaar. Als nieuw bestuurslid wordt Alfons Wormskamp voorgesteld, er zijn geen 
tegenkandidaten. De vergadering stemt unaniem in met de voorgestelde benoemingen. 
 
Lucel, Miep en Henk worden bedankt voor hun inzet als bestuurslid van VB. Ze ontvangen een presentje 
dat door Adrie wordt overhandigd. Wij zijn op zoek naar nieuwe bestuursleden, dus mochten mensen 
belangstelling hebben, dan horen we dit graag. 
 
10. 100-jarig bestaan Varssevelds Belang 2018, een korte presentatie van onze jubileumactiviteiten. 
Om ca. 20.15 uur de onthulling van onze eerste jubileumactiviteit door burgemeester Van Dijk. 
 
Adrie vertelt iets over de activiteiten die dit jaar voor de inwoners van Varsseveld worden georganiseerd :  

- Maart 2018 ALV: fotowandeling, onthulling vanavond 
- Juni 2018 :Dorpsontbijt 

 
Onder voorbehoud : 

- September 2018 : Waterorgelshow 
- December 2018 : Kunstijsbaan tijdens de Kerstmarkt 

 
Lucel doet de inleiding voor de onthulling van de 1e activiteit, de fotowandeling. Ze vertelt in het kort 
hoe het idee hiervoor ontstaan is (tijdens haar vakantie). Ze is samen met Arno het afgelopen jaar druk 
geweest om deze fotowandeling te realiseren. Er zijn op tien locaties in het centrum van Varsseveld 
fotoborden opgesteld met een verklarende tekst over tijd en plaats. Langs de route van de 
fotowandeling staan 26 foto’s opgesteld op locaties waar de foto destijds genomen is zodat de 
wandelaar kan zien wat er in de loop van de jaren is veranderd, vernieuwd of misschien wel hetzelfde is 
gebleven. Het zijn foto’s van de locaties uit de jaren ’60 – ’80 uit de vorige eeuw 
De fotowandeling is permanent en voor een ieder toegankelijk. Omdat VB 100 jaar bestaat, is dit een 
mooie gelegenheid om het dorp namens VB een cadeau aan te bieden.  
 



Lucel vraagt de burgemeester om het officiële startsein te geven voor de fotowandeling, daar na 
verschijnt er op scherm een dia met fotoborden in het centrum. van Varsseveld Lucel geeft aan dat VB 
het zeer op prijs stelt dat de burgemeester hiervoor tijd heeft willen vrijmaken. De burgemeester vertelt 
dat hij het een prachtig initiatief vindt! 
 
11. Sluiting 
Adrie vertelt over “visie op staal” die door de gemeente enkele jaren geleden is opgesteld. Aanleiding 
was dat de gemeente Oude IJsselstreek gietijzeren straatmeubilair van de gemeente Amsterdam 
geschonken heeft gekregen.. Dit straatmeubilair heeft jarenlang op het Damrak en het Rokin in 
Amsterdam gestaan. Inmiddels markeren verschillende elementen van dit straatmeubilair in de 
gemeente. Wij willen hier graag iets mee gaan doen. Er is nog heel aantrekkelijk straatmeubilair bij de 
gemeente beschikbaar. Wij zoeken nog vrijwilligers die ons hierbij willen helpen. Het straatmeubilair is al 
gestraald, maar moet nog wel in de verf worden gezet.  
 
De ledenvergadering wordt gesloten en de aanwezigen worden bedankt voor hun aanwezigheid en 
inbreng. 
 
Nu is de pauze. 
 
Openbare gedeelte 
Na de pauze is het thema “Omgevingsvisie”. 
 
Sprekers: Ingrid Teunissen, Arnold Spijkers en Elsa Duijnstee: 
Ingrid vertelt dat de nieuwe Omgevingswet eraan komt en dat deze nieuwe wet in gaat in 2021.  
De Omgevingswet, een initiatief vanuit de landelijke overheid, bundelt alle bestaande wetten op het 
gebied van onder meer bouwen, milieu, water, ruimtelijke ordening en natuur. Meer dan 26 wetten 
worden samengevoegd. Er komen minder en overzichtelijke regels. Zo wordt het makkelijker om 
ruimtelijke projecten te starten.  
 
Er is een projectgroep samengesteld en de komende maanden gaan de projectgroep met inwoners, 
belangenverenigingen, bedrijven, maatschappelijke organisaties en buurgemeenten hierover in gesprek. 
“Samen met u willen we ideeën, wensen en ambities voor Oude IJsselstreek in beeld brengen”.  
 
Om te kijken wat de leden/inwoners van Varsseveld vooral belangrijk vinden hebben we een quiz 
samengesteld in Kahoot, je kunt inloggen via je mobiel en op scherm zie je gelijk waar meeste 
deelnemers op hebben gestemd. 
 
Woningbouw scoort hoog en is een zorgpunt! De gemeente is nu informatie aan het verzamelen en 
daarna gaan zij puzzelen en kijken wat de mogelijkheden zijn. De politiek zal uiteindelijk de beslissing 
nemen. In 2019 willen we de visie compleet hebben en daarna willen wij dit goed communiceren naar 
alle doelgroepen. 
 
Vragen uit het publiek:  
Hoe gaan we er voor zorgen dat we niet achter de feiten aanlopen en dat het ook echt concreet 
wordt? Woningbouw is een groot probleem in Varsseveld, jammer dat we zo lang gewacht hebben om 
hiermee aan de gang te gaan.  
 
Ingrid geeft aan dat de gemeente nu hard aan de knelpunten werkt. 



 
Jammer dat je aan deze quiz alleen kon deelnemen via je mobiel. Er zitten  in de zaal ook deelnemers   
die geen mobiel tot hun beschikking hebben. 
 
Ingrid vertelt dat ze getwijfeld heeft om het op deze manier te doen, maar men verwachtte dat de 
meesten deelnemers wel een mobiel bij zich zouden hebben. Ze geeft aan dat ze het jammer vindt dat 
op deze manier niet iedereen heeft kunnen meedoen aan deze quiz. 
 
Een afwisselend en interessant programma. De sprekers worden hartelijk bedankt en ontvangen een  
attentie. 
 
Varsseveld, 30 maart 2017 
De secretaris, 
 
Wilma Hendriksen 
 


